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MØDEREFERAT 
 
Emne:   Bestyrelsesmøde hos Tonni #21 
Dato:   2008.11.18, kl. 20:00 – 22.00 
Deltagere:   Henrik, Søren, Per & Tonni 
Fraværende:   Karina 
Referent:   Per 
 
Bestyrelsesmødet afholdtes med følgende dagsorden: 
 
 

1. Valg af referent 
Per valgt 
 

2. Konstituering af bestyrelse 
• Formand, Per 
• Næstformand, Søren  
• Kasserer, Karina  
• Vej kontaktperson, Tonni  
• Svogerslevudvalg kontaktperson, Flemming #5  
• PL. Repræsentant, Henrik  

 
3. Godkendelse af mødereferat fra forrige møde 7.2.2008 hos Per (Referat kan hentes på hj. side) 

 
 

4. Godkendelse af mødereferat fra Generalforsamling 2008. (Referat kan hentes på hjemme side) 
 

5. Opfølgning af punkter/opgaver fra forrige møde: 
a) Vejstatus, Tonni 

6. Referat fra Svogerslev udvalgsmøde(r) ? 
 

7. Indkomne forslag: 
  - Ingen 
 

8. Foreningens økonomi – Karina 
 

9. Næste møder: 
 

10. Eventuelt 
 a) Lokalplan opfølgning (primært Rævehøjen) 
 b) (Manglende) fællesareal vedligehold 
 c) Tilbud på græsslåning 
 d) Kloak slamsugning 
 e) Belysning 
 f) Antenneforening 
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Mødereferat:  
 

1. Valg af referent 
 Per blev valgt. 
 

2. Konstituering af bestyrelse 
• Formand: Per 
• Næstformand: Søren  
• Kasserer: Karina  
• Vej kontaktperson: Tonni 
• Svogerslevudvalg kontaktperson: Flemming #5  
• PL. Repræsentant: Henrik 

 
3. Godkendelse af mødereferat fra forrige møde 7.2.200 8 hos Per 

Godkendt. 
 

4. Godkendelse af mødereferat fra Generalforsamling 20 08. 
Godkendt. 
 

5. Opfølgning af punkter/opgaver fra forrige møde: 
a) Vejstatus, Tonni 

Kommunen har afsluttet sagen i f.b. med udbedringen foretaget i sommer. 
Vi afventer situationen, og vender tilbage til kommunen hvis der fortsat er sprækker el. lunker 
efter denne vinter. 
 

6. Referat fra Svogerslev udvalgsmøde(r) ? 
 Afventer tilbagemelding fra Flemming om e.v.t. sager som kræver bestyrelsens indvolvering. 
 

7. Indkomne forslag: 
  - Ingen 
 

8. Foreningens økonomi – Karina 
Da der var afbud kassereren, var der ingen diskussion under dette punkt. 
Karina har efterfølgende lovet at lave en opdatering og mailet til Bestyrelsen. 
 

9. Næste møder: 
 - Onsdag 25/2 2009 hos Henrik #1 
 

10. Eventuelt 
 a) Lokalplan opfølgning (primært Rævehøjen) 
 - Kommunen har modtaget er par opfølgnings mails fra bestyrelsen, som der fra kommunens 
side er fulgt op på. 
 - Bestyrelsen vurderer ikke at der skal følges yderligere op. 
 

b) (Manglende) fællesareal vedligehold 
Bestyrelsen finder det uheldigt at ganske få parceller ikke vedligeholder det af 
Generalforsamlingen til dem tildelte delareal. 
Ydermere finder en enkelt af de berørte parceller sig ikke forpligtet af 
Generalforsamlingsbeslutningen. 
Bestyrelsen vil arbejde på at få lavet en vedtægtsændring som giver mulighed for sanktions 
ordning for den enkelte parcel. 
 
 c) Tilbud på græsslåning 
Der er indkommet et forslag om forslag til indhentning af tilbud på græsslåning. 
Bestyrelsen finder kvaliteten og prisen rimelig for den nuværende leverandør OK. 
Per Laver et kontrolcheck. 
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 d) Kloak slamsugning 
Slamsugning af kloak v. sti mellem #31 & #33 bestilles. 
Per bestiller. 
 
 e) Belysning 
Søren undersøger muligheder blandt Elektrikere. 
 
 
 f) Antenneforening 
Nuværende kontrakt løber frem til Marts 2010, hvorefter den fornyes automatisk. 
Set i lyset af at man nu kan modtage TV kanaler via ADSL forbindelsen eller via det digitale net 
via Boxer, bør foreningen overveje nødvendigheden af fortsat modtagelse via TDC. 
Per fremskaffer kontrakt og sender til Bestyrelsen. 

 


